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            ذيب لتأجير السيارات توقع اتفاقية تعاون مع مؤسسة آيات الوقفية
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وقعت شركة ذيب لتأجير السيارات ومؤسسة آيات الوقفية اتفاقية تعاون مشترك، تقوم بموجبها شركة «ذيب لتأجير السيارات» برعاية أحد مشاريع المؤسسة وهو مشروع القراء الصغار والذي يهدف إلى صناعة القارئ الناشئ وتطوير مهاراته في التجويد والتلاوة، وقد تأسست مؤسسة آيات عام 1431 هـ لتكون بيت الخبرة الأول لتمكين قراء القرآن الكريم.




وقع الاتفاقية كل من مدير إدارة التسويق والعلاقات العامة في شركة «ذيب لتأجير السيارات»، الأستاذ/ محمد بن عثمان القاضي، ورئيس مجلس إدارة مؤسسة آيات، فضيلة الشيخ/ ناصر بن علي القطامي، بحضور عدد من مسؤولي الطرفين.




ويأتي توقيع شركة «ذيب لتأجير السيارات»، لهذه الاتفاقية مع مؤسسة «آيات»، للمرة الأولى تجسيدا لمسؤوليتها في خدمة المجتمع وحفظة كتاب الله وذلك ضمن إطار مبادرات برنامج «ذيب الخير»، الذي يعمل على دعم مختلف الأنشطة الخيرية والإنسانية في جميع مناطق المملكة، وذلك حرصا على تعزيز وترسيخ مبادئ وأهداف العمل الخيري والإنساني في المملكة. وتمثل هذه الاتفاقية أيضا، امتدادا لإسهامات عديدة قام بتنفيذها برنامج «ذيب الخير»، والتي أسهمت بفعالية في دعم عدد من الجمعيات الخيرية والإنسانية، بالإضافة لإسهام البرنامج في دعم الفعاليات الاجتماعية، ورعاية الأيتام، والمبادرات الطبية والتعليمية، وكذلك دعم المواهب الشابة، بجانب دعم ورعاية البرامج الرياضية.
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 In The Name of Allah, the Most Beneficent, the Most Merciful









 May the Peace and Blessings of Allah be upon the Noblest of Prophets and Messengers . Ambition is one of the most important elements of success . It is not possible for a person to achieve success with its dimensions unless he takes ambition as the means to reach this, along with other means . That moral means is noticeable in the development of the Saudi economy which has never ceased to grow for a moment . This has led Saudi Arabia to become fertile ground for development and a global opportunity for investment . Praise be to Allah . Our country is an inexhaustible source of prosperity . In light of this reality and in line with this renaissance in different fields the idea of setting up a Car Rental Services Establishment dawned in our mind . 1991 was the starting point for the setting up of Theeb Car Rental Company which was not just a passing thought . It was an idea based on strategic plans supported with insistence, competitiveness and means of survival . This of course enables the Company to realize its vision and present a new concept of car rental services 









We started the Theeb Car Rental Company with a relatively small national body with a great deal of experience. At the time, there were only 50 cars, but the high level of morale, quality of service, honesty and loyalty have always been our most important factors of success. 









Now Theeb Car Rental Company is one of the largest and most important car rental companies in the Kingdom of Saudi Arabia with more than 52 branches in all major regions, the ( Central, Western, Eastern, Northern and Southern ) Regions, with more than 1,300 employees and over 23,000 cars . Its branches cover international, regional and local airports in the Kingdom in major cities . The owners of the company assisted by a team of Saudi directors of departments have achieved the prospected vision . In order to do this they follow and develop the technical and practical policies and verify and ensure quality in the implementation of such policy.




Mohammed bin Ahmed al-Theeb 




Chairman of Board of Directors
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